

Mr. Milos Minic, Vice President of the Federal Executive Council and Federal Secretary for Foreign Affairs of the Socialist Federal Republic of Yugoslavia, will visit Canada this week. The announcement was made today by the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen. Mr. Minic will arrive in Ottawa September 17 and will have talks with Mr. MacEachen on September 18 and 19.

*

*

*

L'honorable Allan J. MacEachen, secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, annonçait aujourd'hui que M. Milos Minic, vice-président du Conseil exécutif fédéral et Secrétaire fédéral des Affaires étrangères de la République fédérale socialiste de la Yougoslavie, sera en visite au Canada cette semaine. M. Minic arrivera à Ottawa le 17 septembre et s'entretiendra avec M. MacEachen les 18 et 19 septembre.